
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 116
Der ønskes en oversigt over, hvor lang tid borgerne må vente på at få en af-
gørelse for erhvervsevnetab i Arbejdsskadestyrelsen. Ministeren bedes endvi-
dere redegøre for, hvad han agter for at undgå, at borgerne skal vente adskil-
lige år for at få en afgørelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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